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آغاز بهره بردارى از 7 پروژه گازرسانى در اصفهانروابط اقتصادى ایران و کره با پشتوانه علمى توسعه مى یابد

ســفیر کره جنوبى در ایران گفت: روابط اقتصادى ایران و کره با پشتوانه علمى و 
همکارى دانشگاه هاى دو کشور توسعه مى یابد و تقویت مى شود. «کیم سئونگ 
هو» در نخستین نشست کارگروه همکارى هاى علمى و بین المللى ایران و کره 
جنوبى که در دانشگاه اصفهان برگزار شد، افزود: ایران و کره جنوبى روابط خوبى 
با یکدیگر دارند؛ اما این روابط باید از بعد اقتصادى و علمى افزایش یابد. وى با بیان 
اینکه کره درزمینه خودروسازى و ماشین آلات، کشور پیشرفته اى است، اظهار کرد: 
دانشگاه هاى کره جنوبى نیز موقعیت برجسته اى در دنیا دارند و همه این موارد زمینه هاى مناسبى براى توسعه و تقویت روابط 

بین ایران و کره است.

به مناسبت دهه فجر امسال هفت طرح بزرگ گازرسانى با هزینه اى بالغ بر 806 میلیارد 
ریال در استان اصفهان افتتاح و به بهره بردارى مى رسد. مدیرعامل شرکت گاز با اعلام 
این خبر، اظهار کرد: در این ایام بهره بردارى از سیزده کیلومتر خط انتقال بیست اینچ 
و راه اندازى ایستگاه CGS شهر سجزى، بهره بردارى از ایستگاه شهید خرازى مجتمع 
فولادمبارکه با ظرفیت 200 هزار مترمکعب بر ساعت و بهره بردارى از هفده کیلومتر 
خط انتقال شانزده اینچ شهر کمشچه از توابع شهرستان برخوار از بزرگ ترین پروژه هاى 
گازرسانى دهه فجر امسال است. سیدمصطفى علوى افزود: از 107 شهر استان اصفهان درحال حاضر 103 شهر آن گازرسانى شده و 

چهار شهر دیگر ازجمله خور، جندق، فرخى و انارك واقع در شرق استان در دست گازرسانى از طریق طرح CNG است.

ماندن مجوزدارها و ساماندهى بى مجوزها

«متأســفانه دولت بدون هماهنگى قبلى اقدام به 
دریافت مالیات و مالیات برارزش افزوده براســاس 
قوانین جدید کرده اســت.» ایــن صحبتى بود که 
محمد شــادمند، رئیس اتحادیه مصنوعات چوبى 
شهرستان اصفهان در جمع خبرنگاران به آن اشاره 
کرد و در ادامه گفــت: «در بحث چوب هر کس که 
کارگاه بزرگ تــرى دارد دولت به جــاى کمک به 
اشــتغال زایى بیشــتر آن با دریافت مالیات بیشتر 
موجب کوچک شــدن کارگاه هــا و تعطیلى آن ها 
شده است. متأسفانه سال گذشته به دلیل مشکلات 
مالیاتى و رکود و با وجودى که 300 پروانه کســب 
صادر کرده بودیم مجبور به ابطال 113 پروانه شدیم؛ 
البته یک سرى واحدها نیز بدون مراجعه براى ابطال 
مجوز کســب، خودشــان تعطیل کرده اند؛ چراکه 
اداره مالیات با مسدودکردن حساب هاى آنان توان 
پرداخت مالیاتى شان را گرفته است. دولت به جاى 
اعمال سختگیرانه و سلیقه اى قانون دریافت مالیات، 
ابتدا باید واحدهاى صنفى را آموزش و سپس نسبت 

به دریافت مالیات اقدام کند.»
وى در ادامــه، واردات محصــولات چوبــى را به 
کشــور از دیگر معضل هاى این صنعت دانســت و 
افزود: «متأســفانه در دولت نهم و دهم سیاســت 
این گونه بود که در ازاى صادرات گاز، هشــت کالا 
وارد کشور مى شد که یکى از این کالاها چوب بود 

و شــرایط به نحوى بود که در آن زمان مصنوعات 
چوبى خارجى به وفور وارد کشور شد و حمایتى از 
تولیدهاى داخل صورت نگرفت. درحال حاضر حدود 
50درصد مواد اولیه مصنوعات چوبى که در کشور 
تولید مى شود، وارداتى است و درحال حاضر با رشد 
کارخانه هاى داخلى و تجهیزات آن ها توانســته ایم 
ســهم بالایى را در بازار داخلــى مصنوعات چوبى 
به دست آوریم؛ البته مصنوعات چوبى خارجى براى 

تولیدهاى لاکچرى استفاده مى شود.»
شادمند بخش دیگر صحبت هاى خود را به افزایش 
قیمت مصنوعات چوبى در اصفهان اختصاص داد 
و تصریح کرد: «از ابتداى امســال تاکنون به دلیل 
افزایش نرخ مواد اولیه مصنوعات چوبى بین 10 تا 
15درصد رشد داشته است؛ اما به دلیل رکود بازار 

قیمت ها بیش از این بالا نرفته است.»
 کارگاه هاى زیرزمینــى، براى فرار 

مالیاتى
اصغر گلشــن، نایب رئیس اول اتحادیه مصنوعات 
چوبى اصفهان نیز در این نشست، با اشاره به اینکه 
طى چند سال گذشته صنعت ســاختمان کشور 
دچار رکود شده است، اظهار کرد: «متأسفانه شرایط 
به گونه اى شده که مردم پول زیادى در دست شان 
نیست و نمى توانند ساخت وساز انجام دهند. نگاهى 
به پروانه هاى ساخت وساز شهردارى نشان مى دهد 
که با وجود سیاست هاى تشــویقى این نهاد صدور 
مجوز ساخت وساز به یک سوم نسبت به سال هاى 

گذشته کاهش یافته است.»
نایب رئیس اول اتحادیه مصنوعات چوبى اصفهان 
افزود: «بســیارى از کارگاه هاى چــوب به صورت 
زیرزمینى و بدون مجوز کار مى کنند که فرارهاى 
مالیاتى مربوط به آن هاســت؛ بااین حال بازرســى 

اتحادیه پیگیر این موضوع است.»
وى همچنین به نصاب هاى سیار در صنعت چوب 
اشاره کرد و گفت: «متأسفانه این نصاب ها با چاپ 
بروشــور مردم را گمراه مى کننــد و با قیمت هاى 
غیرواقعى فــرار مالیاتى بالا دارنــد؛ همچنین این 
نصاب ها به دلیل عدم پرداخــت مالیات، آب و برق، 
اجاره مغازه و نداشــتن بیمه، نرخ هایى پایین تر از 
قیمت مصوب اتحادیه ارائه مى دهند که این معضل 
بزرگى براى واحدهاى داراى مجوز و درنهایت منجر 

به تعطیلى و بیکارى آنان شده است.»
عباس کیانى، عضو هیئت رئیسه اتحادیه مصنوعات 
چوبى اصفهان در ادامه افزود: «در شــرایط کنونى 
و مطابق قانون بایــد 20درصد درآمد اتحادیه ها به 
مجمع امور صنفى داده شود که امیدواریم شرایط 
تســهیل شــود. اگر تمام مشــکلات این صنف را 
به صورت ریشه اى آسیب شناسى کنیم به این نتیجه 
خواهیم رسید که سازکار قانونى که بتواند کارفرما 
و پیمانکار و کارگر را هم زمان حمایت کند، نیازمند 

اصلاح است.»
مجید آذربایجانى، عضو هیئت رئیسه بیان کرد: «در 
سایر کشــورها براى فعالیت در مشاغل تخصصى 

مانند مصنوعــات چوبى، باید دوره هــاى فنى در 
زمان هاى مشخصى را بگذرانند؛ سپس از آن مرکز 
گواهینامه معتبر دریافت کننــد. براى اخذ پروانه 
کســب از اتحادیه تنها به دوره هاى فنى حرفه اى 
کوتاه مدت و با آموزش هاى سطحى اکتفا مى شود؛ 
اما از ســوى دیگر پروانه کســب بــراى اعضاء جز 
گرفتارى هــاى مالیاتى و بیمــه اى مزیت دیگرى 
ندارد، قانون گذار باید قدرت اجرایى اتحادیه در این 
زمینه را افزایش دهد تا افراد انگیزه کافى براى اخذ 

پروانه کسب داشته باشند.»
سرور، عضو هیئت رئیسه اتحادیه مصنوعات چوبى 
اصفهان نیز در ایــن همایش با اشــاره به ده نکته 
اصلى در انعقاد قراردادها اظهار کرد: «عدم آشنایى 
با مســائل حقوقى هم بــراى کارفرمــا و هم براى 
مصرف کننده باعث بروز مشــکلاتى مى شود؛ لذا 
توجه به بحث انعقاد قرارداد و مفاد آن از ضروریات 

است. خوشبختانه اتحادیه با داورى و میانجى گرى 
و بررســى موشــکافانه شــکایات واصل شده به 
اتحادیه توانسته بسیارى از مشکلات را در اتحادیه 

حل وفصل کند.»
سیدمحمد ســجادیه، بازرس اتحادیه مصنوعات 
چوب شهرســتان اصفهان در این نشســت اظهار 
کرد: «همان طور که مطلع هستید امروزه با ایجاد 
فضاهاى جدید کسب وکار، کسب وکارهاى سنتى 
در معرض خطــر قرار گرفته اند. در این راســتا و با 
دســتور رئیس ســازمان صنعت، معدن و تجارت 
اســتان اصفهان و متعاقباً ابلاغیه اتــاق اصناف به 
اتحادیه ها کمیتــه تحقیق و توســعه در اتحادیه 
مصنوعات چوبى اصفهان تشکیل شد. هدف از این 
اقدام تلاش اتحادیه ها و بدنه اصناف براى حرکت در 
بازارهاى جدید و همسوشدن با تغییرات نوین بازار 

است.»

رئیس اتحادیه مصنوعات چوبى اصفهان خبر داد:
 سهم 2درصدى آتش نشانى از 

درآمدهاى 97 شهردارى تائید شد
آب درایت شوراى شهر 
بر کمبودهاى آتش نشانى

شوراى اسلامى شهر اصفهان طرحى دوفوریتى را 
براى افزایش بودجه سازمان آتش نشانى و خدمات 
ایمنى این کلان شهر به بحث گذاشت که در نتیجه 
آن درآمدهاى این سازمان از محل عوارض تراکم 
و ارزش افزوده ســاختمان هاى بیشتر از سه طبقه 
از 1درصد به 2درصد افزایــش خواهد یافت.نادر 
آخوندى، مدیر امور درآمد شــهردارى اصفهان در 
توضیح این لایحه گفت: براى نخســتین بار این 
پیشنهاد در سال 1390 به شــوراى شهر تقدیم 
شد که 1درصد از درآمدهاى شهردارى اصفهان به 
سازمان آتش نشانى و خدمات ایمنى تعلق گرفته تا از 
این محل تجهیزات لازم براى این سازمان خریدارى 
شود. درنهایت شــوراى اسلامى وقت نیم درصد را 
به تصویب رساند که خود نیز درآمدى جدید براى 
سازمان آتش نشانى محسوب مى شد.درحال حاضر 
سازمان آتش نشانى معتقد است با توجه به افزایش 
قیمت ارز و حرکت ناوگان آتش نشــانى به سمت 
فرسودگى لازم است توجهى مضاعف به این مباحث 
صورت پذیرد. در صورت تصویب این لایحه درآمد 
سازمان آتش نشــانى و خدمات ایمنى به حدود 
هفده میلیارد تومان در سال خواهد رسید.احمد 
زندآور، عضو شوراى اسلامى شهر اصفهان با طرح 
پرسشى در این زمینه گفت: آیا درآمد حاصل از این 
لایحه مستقیماً به حساب سازمان آتش نشانى واریز 
مى شود و اگر چنین نیست چه تضمینى وجود دارد 
که درآمدهاى حاصل در راستاى خرید تجهیزات 
براى آتش نشــانى اصفهان هزینه شــود.مهدى 
مزروعى، دیگر عضو شوراى اسلامى شهر اصفهان 
با اشاره به اینکه آتش نشانى اصفهان به 90 میلیارد 
تومان بودجه براى رسیدن به ایده آل نیاز دارد، ادامه 
داد: در کمیسیون مربوطه قرار بر این شده است که 
اعتبار موردنیاز این ســازمان طى سه سال تأمین 
شود. این درحالى است که در صورت تحقق کامل 
این درآمد بازهم اعتبار موردنیاز سازمان آتش نشانى 
تأمین نمى شود. پیشــنهاد مى دهم این درآمد از 
2درصد نیز افزایش پیدا کند.محمد نورصالحى، 
معاون ادارى و مالى شهردارى اصفهان در توضیحى 
در خصوص این لایحه گفت: درآمد حاصل از این 
طرح به طورمستقیم به حساب سازمان شهردارى 
واریز و در هنگام اخذ پروانه ساخت، فیشى جداگانه 
براى واریز این مبلغ به سازمان آتش نشانى صادر 
مى شود. از طرفى دیگر ســازمان آتش نشانى این 
درآمد را تنها براى خرید تجهیزات جدید مى تواند 
مورداستفاده قرار دهد و در بخش هاى دیگر اجازه اى 
براى هزینــه این درآمد نــدارد. نصیر ملت، دیگر 
عضو شوراى اسلامى شــهر اصفهان معتقد است 
این عوارض باید از همه ســاختمان هاى در دست 
ساخت شهر اصفهان اخذ شود و نباید فقط مشمول 
ساختمان هاى بیشتر از سه طبقه باشد. به گزارش 
ایسنا این لایحه با ســیزده موافق از سیزده نفر، به 

تصویب رسید.
بهزاد بزرگزاد، مدیرعامل ســازمان آتش نشانى و 
خدمات ایمنى شــهردارى اصفهان گفت: مصوبه 
اخیر شوراى اسلامى شهر اصفهان در رابطه با افزایش 
درآمدهاى این سازمان خون تازه اى در رگ هاى این 
سازمان جارى خواهد کرد و نشان مى دهد این شورا 

براى امنیت و ایمنى شهروندان اهمیت قائل است.

خبر ویژه

داوود شیخ جبلى / گروه اصفهان
d-news65@yahoo.com

کشاورزىبازار

رئیس اتحادیه صنف میوه و سبزى فروش اصفهان با تأکید بر اینکه 
واردات موز به کشور تنها در انحصار چند نفر است، گفت: متأسفانه 
نوسان هاى نرخ دلار موجب افزایش قیمت موز و گرانى 20درصدى 

آن در اصفهان شده است.
نوروزعلى اسماعیلى در گفت وگو با ایمنا در خصوص افزایش نرخ 
موز طى روزهاى اخیر، اظهار کرد: متأسفانه واردات موز در کشور 
تنها در انحصار سه یا چهار نفر است؛ البته به دلیل کاهش قدرت 

خرید مردم، این افزایش قیمت، ادامه پیدا نمى کند.
وى با بیان اینکــه واردکنندگان موز ژانویه به ژانویه نســبت به 
ثبت سفارش براى واردات موز اقدام مى کنند، افزود: با توجه به 
نوسان هاى نرخ دلار و روند افزایشى آن، بازار اکنون در انحصار این 

واردکنندگان است.
رئیس اتحادیه صنف میوه و سبزى فروش اصفهان با تأکید بر اینکه 
به دلیل کاهش قدرت خرید مردم، از روز پنجشنبه تا کنون خرید 

این محصول در اصفهان بسیار افت کرده است، گفت: درحال حاضر 
نرخ موز در میدان میوه وتره بار اصفهان بین 5000 تا 5800 تومان 
و در سطح خرده فروشى با 15درصد افزایش براى سود، بین 6300 

تا 6500 تومان فروخته مى شود.
وى با بیان اینکه قیمت موز در بازار را قدرت خرید مردم تعیین 
مى کند، افزود: موز در شب یلدا با نرخ 5500 تومان در اصفهان 

فروخته شد؛ درحالى که الان حدود 20درصد گران شده است.
اسماعیلى یادآور شد: موز از کشورهاى فیلیپین، آفریقاى جنوبى و 

هند وارد کشور مى شود.
وى همچنین در خصوص وضعیت پرتقال در بازار و گلایه مردم 
از کیفیت آن، اظهار کرد: حــدود 10درصد پرتقال هاى جنوب 
کشور را سرما زد و این محصول در میدان میوه وتره بار بین 2000 
تا 4300 تومان و در ســطح عرضه بین 3000 تا 5000 تومان 

فروخته مى شود.
رئیس اتحادیه صنف میوه و سبزى فروش اصفهان افزود: قیمت 
عمده فروشى پرتقال هاى شمال در اصفهان بین 1500 تا 2500 

تومان و نرخ خرده فروشى آن بین 2000 تا 3000 تومان است.
وى در پاسخ به این پرسش که «آیا براى شب عید مشکلى جهت 
تأمین مرکبات در اصفهان داریم یا خیر؟» گفت: خوشبختانه میزان 

ذخیره پرتقال هاى شمال براى شب عید در کشور کافى است.
اسماعیلى افزود: قیمت سیب در سطح عمده فروشى 3000 تومان 
و در مغازه هاى سطح شهر 3750 تومان، نرخ عمده فروشى کیوى 
3500 تومان و خرده فروشى 4200 تومان است؛ همچنین قیمت 
نارنگى تخم پاکستانى بین 3000 تا 5000 تومان و خرده فروشى 
آن بین 4000 تا 6000 تومان و قیمت نارنگى بندرى در میدان 

میوه و تره بار 8000 تومان و در خرده فروشى 9000 تومان است.

فرماندار اصفهان با تأکید بر اینکه کشــاورزان شرق اصفهان 
اعتصاب نکرده اند، گفت: با کمک مدیران استان، نمایندگان 
مجلس و صندوق خسارات کشــاورزى قرار است بخشى از 

خسارات کشاورزان اصفهان پرداخت شود.
احمد رضوانــى که با ایمنا ســخن مى گفــت، در خصوص 
اعتراض هــاى اخیر کشــاورزان شــرق اصفهــان و آوردن 
تراکتورهاى خــود در کنار جاده ها، تأکید کرد: کشــاورزان 
شــرق اصفهان اعتصاب نکرده اند؛ البته ما پیگیر مشکلات 

آنان هستیم.
وى در پاسخ به این پرسش که «چه اقدامى براى حل مشکل 
کشاورزان شرق اصفهان انجام داده اید؟»، اظهار کرد: مشکلات 
کشاورزان توسط اســتاندار اصفهان، نظام صنفى کشاورزى 
اصفهان، مسئولان آب منطقه اى و جهادکشاورزى در جلسات 
مختلف در حال بررسى است و با توجه به کمبود آب و اینکه 

در سال آبى جارى، حقابه کشاورزان براى کشت پاییزه تأمین 
نشده با کمک مدیران استان، نمایندگان مجلس و صندوق 
خسارت کشاورزى قرار است بخشى از خسارت هاى کشاورزان 
اصفهان پرداخت شــود. فرماندار اصفهان درخصوص اینکه 
«چه زمانى خسارت کشــاورزان پرداخت مى شود؟»، گفت: 
امیدواریم به زودى خسارت کشــاورزان پرداخت شود و باید 

روال قانونى آن طى شود.
وى در پاسخ به پرسشــى در خصوص اینکه «آیا قبل از عید 
خسارت کشاورزان اصفهان پرداخت مى شود یا خیر؟» تأکید 
کرد: نمى توانم در این خصوص قــول و وعده اى دهم. حدود 
یک ماه پیش کشاورزان منطقه شرق اصفهان در اعتراض به 
اینکه حقابه آنان در ســال آبى جارى تخصیص داده نشده با 
آوردن حدود 100 تراکتور به کنار جاده دست به تجمع زدند و 
اعلام کردند که این تجمع ها در اعتراض به خشکى زاینده رود 
و تحویل ندادن حقابه کشاورزان شرق اصفهان صورت گرفته 
است؛ اما به دلیل هم زمانى این اعتراض ها با ناآرامى هاى اخیر 
کشــاورزان اعلام کردند که به دلیل مصلحت ملى دست از 
تجمع برمى دارند. متأسفانه کشاورزان به دلیل سخت ترشدن 
مشکلات خود و فشــارهاى بانک کشــاورزى براى دریافت 
اصل وام و سود تسهیلات خود از کشاورزان دوباره با آوردن 

تراکتورهاى خود به کنار جاده دست به تجمع زده اند.
همچنین افشانى، معاون وزیر کشــور 29 دى ماه امسال در 
نشست مشترك مسئولان، شوراها و دهیاران شرق اصفهان  
اعلام کرد: به هر میزانى که آب در پشــت سد جمع شود به 
همان میزان مى توان از آن آب خارج کرد. حجم آب پشت سد 

زاینده رود میزانى نیست که براى کشاورزان رها شود.

کشاورزان اصفهان اعتصاب نکرده انددلار، موز را نخوردنى کرد
فرماندار اصفهان:توضیح هاى رئیس اتحادیه صنف میوه و سبزى فروش اصفهان درباره گرانى
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